
 

 

 

Løypemelding – 9. september – 20. september 
 

 

Dette skjedde i uka som gikk 
 

 10. september: 

Møte i utvidet prosjektstøtte. Konsulentene som skal gjennomføre samfunnsanalysen 

(Menon) og oppdatering av alternativskillende økonomisk analyse (ÅF Advansia) presenterte 

seg selv og metodikken de skal bruke. 

 

 11. september: 

Statusmøte. Oppfølging av fremdriftsplan. 

 

 12. september 

Møte mellom ÅF Advansia og Multiconsult. Gjennomgang av tilstandsrapportene fra de ulike 

sykehusene. Multiconsult har levert tilstandsrapporter i 2011, 2015 og 2017. 

 

 12. september: 

Spørreundersøkelse sendes ut til alle ansatte på e-post 

 

 12. september: 

Analysefirmaet Menon sender invitasjon til alle kommunene på Helgeland om å delta i en 

intervjurunde. Her ser du hva kommunene blir spurt om 

 

 12. september: 

Kronikk av Hulda Gunnlaugsdottir sendt til alle redaksjonene på Helgeland 

 

 Hele uken: 

Arbeid med løypemelding til styret for områdene prehospitalt, føde, samarbeid med 

kommunene og DMS. 

 

 

https://helgelandssykehuset.no/om-oss/helgelandssykehuset-2025/intervju-med-kommunene-pa-helgeland
hbr012
Tekstboks
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Dette skjer i neste uke 

 

 17. september 

Møte i utvidet prosjektstøtte, inkludert FTV. Tema: Hva må sentraliseres i et stort sykehus? 

 

 
 

 18. september 

Statusmøte. Oppfølging av framdriftsplan 

 

 19. september: 

Fristen for å svare på spørreundersøkelsen går ut kl. 12.00 

 

 19. september 

Publisering av styresak (orienteringssak) 

 

 19.-20. september 

Konsulentene som gjør oppdatering av alternativskillende økonomisk analyse er på befaring i 

sykehusene. 

 

 

 




